
MEMORANDUM 備忘 
 
 
TO: All Bowls Convenors  致： 各球會召集人 
FROM: Claudius Lam  自： 林志堅 
DATE: April 7, 2021  日期： 2021 年 4 月 7 日 
SUBJECT: SBI Green in Mei Foo  項目： SBI 美孚球場 

 
A new green at Mei Foo Sun Chuen has been added to the list of approved 
venue Hong Kong.  The indoor green, which is operated by Simply Bowls 
Institute, is located at the Bowling Centre, 1/F, Mei Foo Sun Chuen Stage 4, 
69-119 Broadway, Kowloon.  It is acceptable to use as a venue for 
competitions and activities organized by the Hong Kong Lawn Bowls 
Association. 
 
Due to the restriction of the building structure, part of the outside rink will 
not be surrounded with a ditch.  Hence the following rule will apply when 
a match is played on rink 1 and 6: 
 

- Any bowls hitting/touching the area that does not surrounded by a 
ditch (illustrated in the diagram below with a red circle) will be 
treated as dead bowls. 

 
We hope this clarified the possible confusion and eliminated any argument 
in the future. 
 
We wish you good bowling in the new season. 
 

(Chinese version to follow) 
 
一個設於美孚新村的新球場已獲香港草地滾球總會確認為合規格場

地，將可進行由總會主辦的賽事及活動。該草地滾球場由草之道滾球

訓練學院營運，位於九龍百老匯街 69-119 號，美孚新村第四期商場 1
樓。 
 
由於建築物結構限制導致部份外側線道未能設有壕溝，以下規則將應

用於第 1 及第 6 線道： 
 

- 所有擊中或碰及任何沒有壕溝地點（即圖中紅色圓圈的部份）

之滾球均會被視為死球。 
 

本人希望此通告可澄清混淆及減少爭端。 
 
祝大家在新球季滾球愉快。 



 

 
 
 
On behalf of 
The Hong Kong Lawn Bowls Association 

 
Claudius Lam  
Vice President – Technical 
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